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 PROTOKÓŁ 

LIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 r. 

LIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 18:30. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 19 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem:  

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwa lane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, chcący 

zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: radnych, Pana Burmistrza wraz 

z zastępcami, skarbnika oraz osoby referujące projekty uchwał.  

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 19 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 22 czerwca 2022 r. W dniu dzisiejszym zgodnie z zapowiedzią zostały 

przekazane materiały do druku D i druku E projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 

XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r., i projektu uchwały zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022-2025 przyjętą Uchwałą 

Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. W dniu 

27 czerwca wpłynął wniosek burmistrza o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o partnerstwie z Regionalnym 

Ośrodkiem Polityki Społecznej w Opolu na rzecz realizacji projektu pod nazwą „Solidarni z 

Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w województwie opolskim” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014 – 2020 – druk K. Wszystkie materiały 

zostały udostępnione w aplikacji eSesja. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad2? Jeśli nie 

ma to przechodzimy do głosowania w sprawie przyjęcia rozszerzonego porządku obrad z 

dodatkowym projektem uchwały opisanym na druku K. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem, porządku obrad? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

 
1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad. 
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Stwierdzam, że nowy porządek obrad został przyjęty przy 18 głosach „za”, braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się”3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przystępujemy do realizacji porządku obrad4. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Strzelce Opolskie za 2021 
rok.5 

a) debata nad Raportem o stanie gminy Strzelce Opolskie; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu posiedzenia 

dotyczącego debaty nad raportem o stanie gminy Strzelce Opolskie za 2021 rok, w związku 

z obowiązkiem wynikającym z ustawy o samorządzie gminnym ustawodawca wprowadził 

instytucję raportu o stanie gminy, który został przygotowany przez Burmistrza Strzelec 

Opolskich. Teraz oddaję głos panu burmistrzowi Tadeuszowi Gocowi. 

Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił Wysokiej Radzie raport o stanie gminy za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję. Rozpoczynamy debatę nad raportem o stanie 

gminy, czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Otwieram dyskusję. 

Radni dopytywali o inwestycje z 2021 roku. Wywiązała się dyskusja na tematy omówione 

w raporcie o stanie Gminy Strzelce Opolskie. Radni porównywali zakończone inwestycje 

w Gminie Strzelce Opolskie z podobnymi inwestycjami w gminach sąsiednich. Po wielu 

dyskusjach radni uznali, że miniony rok, pomimo wielu utrudnień niezależnych od 

kogokolwiek, był dobrym rokiem, podkreślając tym samym fakt, że udało się przeprowadzić 

wiele ważnych inwestycji. 

Radny Marek Zarębski podsumował, że jest wiele spraw, które jeszcze nie zostały dokończone. 

Podkreślił, że największym problemem jest demografia w gminie Strzelce Opolskie. Następnie 

wypowiedział się w sprawie placu Żeromskiego, który według niego nie jest udaną inwestycją. 

Wspomniał o fontannie, której ostatecznie nie zrobiono, a marnej jakości użytych materiałach 

i samym wykonaniu oraz o elementach szklanych na placu, które pozostawiają wiele do 

życzenia. Wyraził swoje niezadowolenie z tak drogiej inwestycji. Porównał ją do inwestycji w 

 
3 Wynik głosowania. 
4 Nowy porządek obrad. 
5 Raport o stanie gminy za rok 2021. 
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Ujeździe, która według radnego jest godna naśladowania. Kolejno mówił o drodze na wieżę 

Ischl. Na drodze została nałożona warstwa asfaltu, mimo tego, że nie było takiego oczekiwania. 

Zimą zapomniano ją odśnieżyć i w związku z czym było bardzo ślisko. Przyznał jednak, że 

bardzo dużo ludzi z niej korzysta. Następnie przypomniał, że nie znalazł się inwestor przy 

Warmątowicach, a Rybaczówka nie wygląda już tak ładnie jak na początku. Radny wyliczał 

dalej, brak kanalizacji przy ul. Toszeckiej, infrastruktura w oświacie nie napawa optymizmem, 

są budynki po byłych szkołach, które nie zostały zagospodarowane, ostatnim punktem była sala 

Rady Miejskiej, która pilnie wymaga remontu, a ciągle się mówi, że brak jest funduszy. 

Radny Bogusław Farion polecił, aby szukać pozytywnych aspektów, zaznaczając tym samym, 

że rok ostatni był bardzo ciężki i pomimo tego, udało się wiele zrobić. 

Radny Henryk Skowronek poinformował, że zabrakło dwóch tematów, ale dotyczą one 

bieżącego roku, jest to wojna, która sprawiła, że zatrzymało się u nas sporo osób, co za tym 

idzie to mieszkania dla nich i miejsca pracy. 

Radna Irena Kaczmarek podkreśliła, że jest wiele tematów, które należałoby zrobić, ale budżet 

nie jest wystarczający i często są ważniejsze tematy. 

Radna Agnieszka Knopik przyznała, że nie wszystko można zrobić, często nie ma możliwości 

finansowych i należy się z tym liczyć. 

Radna Danuta Urbaniak przypomniała, że Burmistrz przedstawiał raport za 2021 rok, to jest 

przedstawienie faktów, a nie życzenia. Przyznała, że jest dużo do zrobienia, ale wszystko zależy 

od sytuacji finansowej. 

Radny Piotr Pospiszyl zaznaczył, że jako gospodarz to należy najpierw zarobić, żeby móc 

wydać. Zwrócił uwagę, że radni powinni mieć większy udział w możliwości dzielenia 

pieniędzmi. 

Radny Antoni Karecki przypomniał, że w 2021 roku była pandemia, szkoły były pozamykane. 

A, żeby na coś dodatkowego wydać, to należy wskazać skąd zabrać. 

Radna Danuta Foryt zaznaczyła, że gmina w ten sposób działała, aby żadna strzelecka firma 

nie upadła. Nie było łatwo, ale udało się. 
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Radny Andrzej Porębny podzielił się swoimi spostrzeżeniami. Zaznaczył, że jako gmina 

jesteśmy dobrze postrzegani, ponieważ zawsze pomagamy, czy to pandemia, czy wojna na 

Ukrainie. Kolejnym punktem jest plac Żeromskiego. Zgodził się z przedmówcą, jest ta 

inwestycja nie do końca udana. Poprosił, aby platany, które pozostały, stały się pomnikami 

przyrody. Następnie poprosił, aby uwarunkowania środowiskowe były dla mieszkańców. 

Ostatnim punktem, który ujął to była oświata. Zależy mu, aby placówki były zadbane i dobrze 

wyposażone. Wiadomo, że nie ma finansów, ale jeśli byłby jakikolwiek projekt, to należałoby 

z niego skorzystać. 

Radna Irena Kaczmarek zasugerowała, żeby było jedno centralne i świetnie wyposażone 

przedszkole dla pewnej części gminy, tylko pytanie jest jak my radni zagłosujemy w tej 

sprawie. 

Radny Bogusław Farion poinformował, że nie spotkałoby się to z zadowoleniem 

zainteresowanych mieszkańców. 

Burmistrz ustosunkował się do tych wypowiedzi. Podkreślił, że pomysły radnych dążą do 

idealnego obrazu gminy. Podsumował budżet, podkreślając tym samym, że koszty utrzymania 

oświaty są tak duże, że niestety nie da się więcej wydać na realizację świetnych pomysłów. 

Jednak te pomysły, o których mówią radni, są pomysłami Burmistrza. Strefa Warmątowice 

miała powstać, ale każdy nowy potencjalny inwestor ma problem z ludźmi do pracy, brak 

kadry. Gmina przygotuje projekty, dokumentację, ale przedsiębiorcy nadal mają problem 

z kadrą. Następnie przypomniał, dlaczego stan oświaty jest w nienajlepszej kondycji. Rząd 

najpierw tworzył gimnazja, później je likwidował, a gmina to musiała finansowć. Wspomniał 

o wielu inwestycjach, z którymi mieszkańcy się nie zgadzali. Kanalizacja na ul. Toszeckiej, 

tam mieszkańcy nie chcieli, a teraz póki co nie da się wrócić do tej sytuacji sprzed lat. Kolejno 

wspomniał o funduszach norweskich, zdobyliśmy duże dofinansowanie, ale nie mamy wkładu 

własnego i nie wiemy jak to ma wyglądać. Następnie mówił o wzroście cen za energię 

elektryczną, o mieszkaniowych projektach rządowych, ale niestety to nie były projekty dla nas. 

Radny Marek Zarębski zabrał głos, zajmując stanowisko przy każdym omówionym przez 

Burmistrza punkcie. 

Reasumując całą dyskusję Burmistrz podsumował raport za rok 2021. Dodał, że w sprawie 

ul. Toszeckiej to każdorazowo próbujemy wpisywać kanalizację w tym właśnie miejscu do 
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różnych możliwych projektów, ale niestety póki co nie ma takiej możliwości. Kolejno 

wspomniał o Rybaczówce i o sporze pomiędzy gminą, a PZW, który nie ma chęci dogadać się 

w zakresie zarządzania budynkiem, który do nich należy. Burmistrz poinformował, że raport 

jest takim dokumentem, w którym nie ma miejsca na kierunki i strategie na kolejne lata, to 

podsumowuje miniony rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej głosów, to przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Strzelec 
Opolskich; 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejnym etapem procedury rozpatrywania przez Radę 

Miejską raportu o stanie gminy jest przeprowadzenie głosowania nad udzieleniem 

Burmistrzowi Strzelec Opolskich wotum zaufania, czyli przechodzimy do projektu uchwały 

opisanego na druku A6. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Strzelec Opolskich 

została przyjęta przy 16 głosach „za”, braku głosów przeciw i 2 głosach wstrzymujących 

się.7 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/425/2022.8 

Przerwa 

 
6 Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Strzelec Opolskich. 
7 Wynik głosowania. 
8 Uchwała nr LIII/425/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie wotum 
zaufania dla Burmistrza Strzelec Opolskich 
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Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania 
z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia Gminy 
Strzelce Opolskie za 2021 rok: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia rozpatrzenie sprawozdania finansowego9, sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

informacji o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za 2021 rok10. 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie 
sporządzonego na dzień 31 grudnia 2021 r., sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 2021 oraz 
informacji o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za okres od 
1 stycznia do 31 grudnia 2021 r.; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Sprawozdania zostały omówione podczas wspólnego 

posiedzenia w dniu 13 czerwca 2022 r. W razie dodatkowych pytań, odpowiedzi udzieli pan 

Piotr Szuba skarbnik gminy. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. 

b) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 
budżetu; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Uchwała nr 122/2022 z dnia 23 maja 2022 r. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu11 – sentencja: Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w osobach Aleksandra Bieniaszewska – przewodnicząca, 

Ewelina Kurzydło oraz Aneta Sakra pozytywnie opiniuje Sprawozdanie Burmistrza Strzelec 

Opolskich z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 2021. Czy są pytania? Nie 

widzę chęci dyskusji. 

c) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich w sprawie rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Strzelce Opolskie sporządzonego na dzień 

31 grudnia 2021 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Strzelce Opolskie za rok 2021, opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 
9 Sprawozdanie finansowe Gminy Strzelce Opolskie za rok 2021. 
10 Sprawozdanie z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za 2021 rok. 
11 Uchwała nr 122/2022 z dnia 23 maja 2022 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 
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w Opolu o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy Strzelce 

Opolskie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r.; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – stanowisko przedstawi przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

– Bernard Kusidło. 

Radny Bernard Kusidło przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są pytania? Nie widzę. 

d) dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami (w tym informacją 
o stanie mienia); 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu 

e) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Strzelec Opolskich wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Opolu do wniosku Komisji12. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek przedstawi Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Bernard Kusidło.  

Radny Bernard Kusidło przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Strzelec Opolskich. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w dniu 15 czerwca wpłynęła opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, Uchwała nr 

215/2022 z 23 czerwca 2022 r. składu Regionalnej Izby Obrachunkowej13, która brzmi: 

„Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w osobach: Aleksandra 

Bieniaszewska – przewodnicząca, Joanna Perucka oraz Aneta Sakra pozytywnie opiniuje 

 
12 Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strzelcach Op. w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Strzelec Opolskich 
13 Uchwała nr 215/2022 z dnia 15 czerwca 2022 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 
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wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strzelcach Op. o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strzelec Op. z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę chęci dyskusji. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok – druk B; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2021 rok – druk B14. Sprawozdania były przedstawione podczas wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 13 czerwca 2022 r. Dodatkowych 

wyjaśnień udzieli pan Piotr Szuba - skarbnik gminy. Proszę o przedstawienie opinii 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów w tym 

jednym głosie wstrzymującym się. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok została 

przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się”15. 

 
14 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 
15 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/426/2022.16 

2) absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2021 
– druk C; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2021 – druk C17. Projekt uchwały został złożony przez 

członków Komisji Rewizyjnej. Jeśli jest konieczność dodatkowych wyjaśnień, przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej pan Bernard Kusidło jest do naszej dyspozycji. Czy są jakieś pytania. 

Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 

głosowania. 

GŁOSOWANIE BEZWZGLĘDNĄ WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW USTAWOWEGO SKŁADU 

RADY – więcej „za” niż „przeciw” i „wstrzymujących się”!!! (art. 28a ust. 2 ustawa 

o samorządzie gminnym) 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za 

rok 2021 została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”18. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła gratulacje i podziękowania burmistrzowi oraz 

skarbnikowi za pracę w całym 2021 roku. 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/427/2022.19 

Ogłoszono przerwę. 

3) zmieniającej Uchwałę Nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w 
Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

 
16 Uchwała nr LIII/426/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za 2021 rok. 
17 Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2021. 
18 Wynik głosowania. 
19 Uchwała nr LIII/427/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2021. 
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uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. - 
druk D; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. - druk D20. Projekt uchwały 

przedstawi pan Piotr Szuba. 

Pan Piotr Szuba przedstawił szczegóły projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

– panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2022 r. została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymującym się”21. 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/428/2021.22 

4) zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Strzelce Opolskie na lata 2022-2025 przyjętą Uchwałą Nr 

 
20 Projekt uchwały w sprawie zmieniającego Uchwałę Nr XXXI/268/2020 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2021 r. 
21 Wynik głosowania. 
22 Uchwała nr LIII/428/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku zmieniająca 
Uchwałę Nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
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XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 
22 grudnia 2021 r. - druk E;23 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022-2025 przyjętą Uchwałą Nr 

XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. - druk E. 

Projekt uchwały ponownie przedstawi pan Piotr Szuba. 

Pan Piotr Szuba przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Proszę o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

– panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2022-2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r.  została przyjęta przy 19 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”.24 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/4292022.25 

5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego – druk nr 6;26 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego – druk F. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba. 

Pan Piotr Szuba przedstawił szczegóły projekt uchwały. 

 
23 Projekt uchwały zmieniający Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022-2025 
przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
24 Wynik głosowania. 
25 Uchwała nr LIII/429/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku zmieniająca 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022-2025 przyjętą Uchwałą Nr 
XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
26 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

– panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci dyskusji. Jeśli nie ma 

żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została 

przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się”.27 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/430/2022.28 

6) przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakresu 
właściwości województwa - druk G;29 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji zadania publicznego z zakresu właściwości województwa – druk G. Projekt uchwały 

przedstawi Tadeusz Urbaniak kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Strzelcach Opolskich. 

Tadeusz Urbaniak przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego – Bogdana Małychę. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję.  

Radny Piotr Pospiszyl zapytał o przeznaczenie przyznanych środków finansowych. Burmistrz 

odpowiedział, że są one przeznaczone na bieżące wspieranie rodzin. 

 
27 Wynik głosowania. 
28 Uchwała nr LIII/430/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
29 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakresu właściwości województwa. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku G? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Dziękuję. Kto jest przeciw? Dziękuję. Kto 

wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakresu 

właściwości województwa została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się”.30 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/431/2022.31 

7) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+ – 
druk nr H;32 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+ – druk H. Projekt uchwały przedstawi 

Henryk Czempiel. 

Henryk Czempiel przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki 

Rozwoju –Danuta Foryt. 

Radna Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego – Bogdana Małychę. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu – Marka Zarębskiego. 

 
30 Wynik głosowania. 
31 Uchwała nr LIII/431/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakresu właściwości województwa. 
32 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+. 
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Radny Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zwróciła uwagę na mało profesjonalne wykonanie strategii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 

2021+ została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się.33 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/432/2022.34 

8) zmieniającego Uchwałę Nr XIII/132/2019 Rady Miejskiej w 
Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie 
ustalenia planu sieci i obwodów publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie 
- druk I;35 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego Uchwałę 

Nr XIII/132/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie 

ustalenia planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 

Strzelce Opolskie – druk I. Projekt uchwały przedstawi Damian Obrusznik Zastępca dyrektora 

Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Damian Obrusznik przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu – Marka Zarębskiego. 

 
33 Wynik głosowania. 
34 Uchwała nr LIII/432/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Strzelce Opolskie 2021+. 
35 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII/132/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 
2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 
Strzelce Opolskie.  
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Radny Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku I? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XIII/132/2019 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci i obwodów 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie została 

przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się”.36 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/433/2022.37 

9) zmieniającego Uchwałę Nr XIII/131/2019 Rady Miejskiej w 
Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie 
ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez 
gminę Strzelce Opolskie - druk J;38 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały zmieniającego Uchwałę 

Nr XIII/131/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie – druk J. 

Projekt uchwały przedstawi Damian Obrusznik Zastępca dyrektora Gminnego Zarządu Obsługi 

Jednostek. 

Damian Obrusznik przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu – Marka Zarębskiego. 

Radny Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

 
36 Wynik głosowania. 
37 Uchwała nr LIII/433/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku zmieniająca 
Uchwałę Nr XIII/132/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia 
planu sieci i obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie. 
38 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII/131/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 
2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku J? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tabletach. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XIII/131/2019 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie została przyjęta przy 19 głosach 

„za”, braku głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się”.39 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/434/2022.40 

10) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
o partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej 
w Opolu na rzecz realizacji projektu pod nazwą „Solidarni 
z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w województwie 
opolskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014 – 2020– druk K;41 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia o partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej 

w Opolu na rzecz realizacji projektu pod nazwą „Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom 

wojennym w województwie opolskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego 2014 – 2020 – druk K. Projekt uchwały przedstawi Tadeusz 

Urbaniak kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Strzelcach Opolskich. 

Tadeusz Urbaniak przedstawił szczegóły projektu uchwały. 

 
39 Wynik głosowania. 
40 Uchwała nr LIII/434/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku zmieniająca 
Uchwałę Nr XIII/131/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia 
sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Strzelce Opolskie. 
41 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o partnerstwie z Regionalnym 
Ośrodkiem Polityki Społecznej w Opolu na rzecz realizacji projektu pod nazwą „Solidarni z Ukrainą – pomoc 
migrantom wojennym w województwie opolskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014 – 2020. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego – Bogdana Małychę. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Burmistrz poinformował, że w ramach porozumienia gmina zaproponowała 2 obiekty. Jeden to 

obiekt w Osieku, z możliwością zaadaptowania przedszkola na 2 mieszkania oraz 

w Szymiszowie również na mieszkania. Jednak po weryfikacji okazało się, że Osiek nie spełnia 

standardów. A ilość mieszkań w Szymiszowie również została zweryfikowana z 10 na 8. Ale 

wiemy, że kwota wymagana na przebudowę jest wyższa niż ta, która zostanie nam przekazana. 

Radny Andrzej Porębny zapytał jak będzie wyglądał proces przekształcania. Burmistrz 

zaznaczył, że jednak mieszkania będą traktowane jako mieszkania interwencyjne. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał, o czas przebudowy i jakie jest zapotrzebowanie w danym czasie. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że zapotrzebowanie jest ogromne, a jeśli chodzi o czas to nie 

wiadomo jak długo potrwają procedury. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku K? Proszę o podniesienie 

ręki i zagłosowanie na tabletach. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w Opolu na rzecz realizacji 

projektu pod nazwą „Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym 

w województwie opolskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego 2014 – 2020 została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku 

głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się”.42 

Uchwała została oznaczona pod numerem LIII/435/2022.43 

 
42 Wynik głosowania. 
43 Uchwała nr LIII/435/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 29 czerwca 2022 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w 
Opolu na rzecz realizacji projektu pod nazwą „Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w 
województwie opolskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014 – 
2020. 
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Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. Ogłaszam 

5 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana burmistrza o przedstawienie sprawozdania.44 

Pan Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Brak pytań i uwag. 

Wnioski, sprawy różne 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radny Henryk Skowronek poprosił o częstszy patrol policji, ponieważ w związku z remontem 

drogi  wojewódzkiej 409 Gogolin – Strzelce Opolskie samochody jeżdżą przez Szymiszów. 

Radny Andrzej Porębny nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi poinformował, że na 

ul. Strzeleckiej i Fabrycznej jest ogromny ruch, a w szczególności samochodów ciężarowych. 

Radna Irena Kaczmarek zapytała o termin oddania placu zabaw w parku miejskim do użytku. 

Burmistrz odpowiedział, że wykonawca sprzętu przesunął bez konsekwencji termin 

dostarczenia sprzętu, może do sierpnia. W sprawie drogi, to zostało już to zgłoszone. 

Radna Danuta Foryt zapytała o termin oficjalnego otwarcia ronda Kresowian i nadania imienia. 

Pani Feliniak odpowiedziała, że jest wiele propozycji, jak ma wyglądać tabliczka czy kamień 

i najpierw należy coś wybrać. Ale na pewno stowarzyszenie kresowian się o tym dowie jako 

pierwsze. 

Radny Henryk Rudner poinformował, że ma być remontowane skrzyżowanie tzw. „trójkąt 

bermudzki”. Kwota realizacji przekracza kwotę, która jest do dyspozycji. Jest prośba 

o dofinansowanie. 

 
44 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Radny Marek Zarębski zapytał o podwórko za wspólnotą 1-5. Dlaczego są tam paliki, czemu 

ma to służyć, bo to ograniczyło dojazd samochodom ratunkowych. Kolejne pytanie dot. termin 

zakończenia prac wod-kan. w mieście, bo utrudnia ruch. Następnie zapytał o to kto będzie 

odpowiedzialny od 1 lipca 2022 r. za zieleń w mieście. Ostatnie pytanie dotyczyło przetargu na 

lokal przy ul. Rynek 1, jaki rodzaj działalności będzie tam prowadzony. Burmistrz 

ustosunkował się do pytań. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Od ostatniej sesji zostały złożone interpelacje, 

na które odpowiedzi zostały udzielone w terminie45. Czy państwo Radni mają jakieś pytania? 

Brak pytań i uwag. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie.  

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję za udział w Dniach Ziemi Strzeleckiej. 

Burmistrz poinformował, że pozyskano 1 milion złotych na renowację obiektu oświatowy 

w Dziewkowicach w konkursie organizowanym przez fundację Most the Most. Serdecznie 

gratuluję. 

Ustalenie daty następnej sesji 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LIV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 27 lipca 2022 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Miejskiej 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad LIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

 
45 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


